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内容概要

教育部制定的《普通高中英语课程标准（实验）》将高中英语课程按水平分为六、七、八、九四个等
级。
“语言技能”（六级）对“听”的目标描述为：能听懂故事或记叙文，理解其中主要人物和事件以及
它们之间的关系；能从听力材料、简单演讲或者讨论中提取信息和观点。
    为使学生能够在高一达到以上标准，给高二进一步的学习和提高打下坚实的基础，同时也使学生考
试时能够应对自如，我们特别推出了这本《第一频道英语听力考前训练》。
本书具有以下鲜明特色：    1.超大容量。
仿真训练    此书共有32套模拟试题，共8盘磁带。
所有试题的设置，从中文指导语、题型和题量到考试时间都按照高考模式设计，给高一学生提供一个
仿真的英语听力考试环境。
本书主要从以下几个方面考查学生的听力水平：获取具体的、事实性信息的能力；理解主旨要义的能
力；对说话者之间的关系进行简单推断的能力；理解说话者的意图、观点或者态度的能力。
    2.选材广泛。
材料新颖    听力材料选材丰富、广泛、新颖。
既关注基础性，又有综合性。
选材贴近学生，贴近生活，反映当前社会全貌，有助于学生了解英语国家的语言文化内涵。
有利于提高学生对英语听力的学习积极性和兴趣，培养学生自主学习。
    3.地道美语。
专业制作    本书特邀全国高考英语听力主播JOE SMITH和DEBBIE MASON担任本书录播。
其口音纯正，感情细腻，易于听懂和模仿。
本书由专业录音机构录制，语音清晰标准、磁带制作精良。
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章节摘录

　　Text 8　　M: Ann, why dont you ride to school today as before？
　　W: My bike is broken. My father is mending it, so 1 will take the bus instead.　　M: What s wrong with your
bike？
　　W: Look, my leg hurts, too. I fell off my bike yesterday when I was on my way home.　　M: Are you feeling
better now？
　　W: Yes, 1 m quite well now after a night s sleep.　　Text 9　　W : The last holiday I took was at Christmas
when I went for a five-day break to Paris two weeks ago.　　M: Mm.　　W : 1 traveled by train from London to
the south of England and then to France. My holiday was only a week long and I had to spend two days visiting
some of my friends in England. Erm, we went for short tours in Paris and stayed in a hotel fairly near the center.
And we did various things.　　M: Was that your first time in Paris？
　　W: No, l went there twice in 1992 and then a year later I had a business trip there. But I didn t see much at that
time. So this time we went about to different museums and different places of interest.　　M: Yeah. Did you do
any shopping in Paris？
　　W: No, we spent most of the time visiting places.　　Text 10　　This website is founded by NHS Health
Scotland and the Scottish Executive to improve Scotland s healthy living program. It is designed to help you get a
healthier diet and a more active lifestyle by providing resources, advice and support on healthy eating and physical
activity.　　If you have a question about healthy living, e-mail our experts or visit the Frequently Asked Questions
area on healthy eating and physical activity on our website.　　For further information on healthy living, order a
healthy eating pack, weight nunagement pack or physical activitypack. To find out what information is available in
print or online, visit our healthy living publication section.
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